美聖堂主日崇拜 Mason Sunday Service

2/9/2020

敬拜詩歌 黄曉晴 Worship Hymns Gene Huang

信息 Into the Unknown 葛惟理 Message 約翰福音 John 21:20-22 Vinny Gallardo

聖餐 Shawn Isaacs

Communion

特別報告 2019 年度財務報告 吳學忠 Special Report 2019 Annual Financial Report Simon Wu

祝禱 Shawn Isaacs

Benediction

金句: 你跟從我吧。(約翰福音 21:22b) Key Verse: You follow Me. (John 21:22b)

司琴: 胡亞舟 鼓手: James Chams

敬拜團:楊偉立,盧榮典,楊紅,戴敏

聖餐服事: 袁志堅, 黃陽才, 胡建國, 詹生和, Vincent Liu, Greg Mefford

招待: 蔡忠, 李小萍, 林燕, 向麗

影音: 林曦, 李華

翻譯:郭慶華

報告事項

十二月奉獻	\$163,670.09
十二月支出	\$54,363.43
十二月結算	\$109,306.66
本年盈虧	\$96,369.18

- 1. 2020 辛城教會主題:基督是磐石。
- 3. 為新型冠狀病毒設立特別基金:教會 牧長會同意,設立此基金,用來購買 口罩、防護衣、眼鏡,及運費支出。 請弟兄姊妹今天開始捐獻至 2/12 截 止。支票抬頭請寫辛城教會,備註請 填上為冠狀病毒基金特別奉獻。請請 東 素琴聯絡提供國內急需的醫院援助單 位通訊人信息,便於有效運用物資。
- 4. <u>教會 50 週年慶典邀請信</u>:已做好,歡 迎各组長邀請已搬去外地的弟兄姊妹 前来参加。詳情請洽黄揚才或胡建國 弟兄。
- 5. 50 週年感恩福音特刊邀稿: 詳細內容請看這週週報夾頁。 截稿日期為2月底,字數限制在1000字內,請將見證稿件交與顧正朝或孫珺弟兄(zzfazzfa@gmail.com)。
- 6. <u>大使命委員會會議</u>: 今天主日晚上 6:30 於美聖堂舉行, 歡迎對宣道有 興趣的弟兄姊妹來參加。
- 7. <u>姊妹禱告會</u>: 2/15 週六, 上午9:00 開始, 在美聖堂舉行。歡迎參加。
- 8. <u>美聖堂元宵節福音聚會</u>: 2/15 週六 晚上 5:30 在教會舉行。節目豐富,備 有晚餐,兒童青少年節目。吳繼揚牧 師給與信息。歡迎邀請朋友參加。
- 9. 教堂大門主牆設計徵集:至2/11截止,歡迎投稿。請洽湯覺民弟兄。

Announcements

December Offering	\$163,670.09
December Expenses	\$54,363.43
December Balance	\$109,306.66
Year-to-Date Balance	\$96,369.18

- 1. **2020 CCC Theme:** Jesus Christ is Our Rock.
- 2. E/M Advice: Due to Wuhan coronavirus outbreak, CCC advise the following steps before the peak arrives: 1) Those returning to China recently or just arriving in the USA, please stay at home for at least 1-2 weeks before coming to meetings; 2) If you have serious flu symptoms, please rest at home to avoid misunderstandings; 3) Please greet one another verbally rather than shake hands and please also wash hands often; 4) Please pray for the virus outbreak, especially for the people in the locked-down cities. CCC will continue making adjustments based on the condition.
- 3. Special Fund for the New Coronavirus: E/M agreed to set up this fund to purchase masks, protective clothing, goggles, and pay for the shipping fees. The deadline for donations is 2/12. The title of check please write Cincinnati Chinese Church, with memo indicating for the new coronavirus special fund. Please contact Amy Tang to provide contacts to help with the urgent needs in inland hospitals and to make effective arrangements of supplies.
- 4. CCC 50th Anniversary Invitation Letter:
 Already done. Welcome group leaders to invite
 B/S moving away to come back to join. Please
 contact Joseph Yang or Jack Hu for details.
- 5. Testimony Invitation for 50th Anniversary Special Memorial Edition: Please see today's insert for details. The submission deadline is the end of Feb. The word limit is 1000. Please submit your article to Bros. Zhengchao Gu or Jun Sun (zzfazzfa@gmail.com).
- 6. **GCC Meeting:** Today at 6:30PM at Mason church. Welcome those who are interested in evangelism to attend the mtg.
- Sister Prayer Meeting: On Sat. 2/15. It will begin at 9:00 AM at Mason Church. Welcome to attend.
- 8. Mason Lantern Festival Evangelistic Meeting: Sat. 2/15, 5:30PM at Mason church. There are many programs and dinner will be provided. There will be activities for youth and children. Pastor Wu will be the speaker. Welcome to invite friends to attend.
- 9. **Church Entrance Wall Design Submission:** Deadline is 2/11. Welcome to submit your design. Contact person: Bro. Juemin Tang.